

暖心暖旅

獨享來自硫磺谷
第一口最濃郁溫潤的白磺溫泉
Immerse yourself in the richest hot spring in Beitou.

泡湯 | 饗宴 | 下午茶
Hot Springs | Lunch Set | Afternoon Tea

露天風呂

NT\$2,100 / 單人 per person

水岸茶屋午間輕食

Public Hot Spring
w/ Light Meal

獨立湯屋

NT\$3,900 / 雙人 two persons

麗禧桂花樹下午茶

Private hot spring room
w/ Afternoon Tea (2 set)

獨立湯屋

NT\$5,260 / 雙人 two persons

歐陸餐廳午間套餐

Private hot spring room
w/ Lunch (2 set)

露天風呂

NT\$2,100 / 單人 per person

2024.10.01 – 2025.04.30

水岸茶屋午間輕食

Public Hot Spring
w/ Light Meal



- 露天風呂單次進出 (使用時間四小時)
- 水岸茶屋午間輕食1份 (胡蘿蔔海膽燉飯佐香煎北海道干貝·每份價值NT\$600+10%)
- Public Hot Spring for one person with single entry. (time usage with be 4 hours)
- One light meal at Aqua Deck restaurant :
Carrot and Sea Urchin Risotto with Pan-Fried Hokkaido Scallop. (valued at NT\$600+ 10%)
- 午餐 Lunch Time: 11:30-14:00

週一至週五午間適用 假日及特殊節日不適用 Applicable from Monday to Friday lunch time, not applicable on national holidays.

獨立湯屋

NT\$3,900 / 雙人 two persons

麗禧桂花樹下午茶

Private hot spring room
w/ Afternoon Tea (2 set)



- 雙人獨立湯屋2,500元房型 (使用時間90分鐘)
- 水岸茶屋麗禧桂花樹下午茶 2客 (每份價值NT\$800+10%)
- Private Hot Spring Room (NT\$2,500 Room Type), time usage will be 90 minutes.
- Two afternoon tea set menu at Aqua Deck restaurant. (each set valued at NT\$800+ 10%)
- 下午茶 Afternoon time: 14:30~17:00

獨立湯屋

NT\$5,260 / 雙人 two persons

歐陸餐廳午間套餐

Private hot spring room
w/ Lunch (2 set)



- 雙人獨立湯屋2,500元房型 (使用時間90分鐘)
- 歐陸餐廳午間套餐2客 (每套價值NT\$1,380+10%)
- Private Hot Spring Room (NT\$2,500 Room Type), time usage will be 90 minutes.
- Two lunch set menu at C'est Bon restaurant. (each set valued at NT\$1,380+ 10%)

可於週一至週日使用 特殊節日不適用·敬請事先預約 Applicable from Monday to Sunday, not applicable on national holidays.

【預約注意事項】

- 專案適用日期2024年10月1日至2025年4月30日
- 不適用特殊節日：元旦(1/1)、農曆春節連續假期(1/27-2/2)、西洋情人節(2/14)、清明連假(4/3-4/6)、中秋節(10/4-10/6) 平安夜(12/24)、聖誕節(12/25)、跨年夜(12/31)。
- 如需升等湯屋房型，需補足定價差額；以上專案所搭配餐點皆為指定套餐，可加價升等其他套餐；未使用一日遊專案者無法現場享有一日遊套餐優惠價格。
- 一日遊專案內容限當日兌換完畢，以上專案恕無法與其他優惠合併使用。
- 以上專案採預約制，午間套餐、獨立湯屋皆需事先完成餐廳訂位與湯屋預約。

【Notice】

- Date of the one-day tour package: 2024.10.01–2025.04.30
- Not applicable to special holidays: New Year's Day (1/1), Lunar New Year holidays (1/27-2/2), Valentine's Day (2/14), Qingming holidays (4/3-4/6), Moon Festival (10/4-10/6), Christmas Eve (12/24), Christmas Day (12/25), New Year's Eve (12/31).
- If you wish to upgrade your private hot spring room, you need to make up for the difference in price as indicated on-site; the above package comes with a fixed set meal, but you may upgrade to other set meals at an additional cost.
- The contents of the one-day tour package must be redeemed on the same day and the above package may not be used in conjunction with other discounts.
- Booking in advance is required for the above package. You must make a reservation with the restaurant and hot spring counter for the lunch set meal and private hot spring room.



更多專案資訊
More Info